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Pargas stad och dess företagare har under en tid drabbats av en speciell broavgift om 
man vill ta sig över ex. Rävsundsbron, Hessundsbron eller Sattmarksbron med ett 
tyngre specialfordon.  
 
Framför allt den tyngre industrin och husbyggare som behöver lyftkran eller 
pålningsmaskin för sitt bygge lider i allt högre drag av detta. Dels är det en orimlig 
kostnad men framför allt en byråkratisk process för vilken man måste reservera tid. 
 
Staden har redan tagit initiativ till denna olägenhet, men detta kräver en större 
engagemang från stadens sida. Idag förlorar Pargas företag offerter på grund av den 
snedvridna konkurrensen broavgifterna medför. En sådan avgift försätter invånare och 
företag i Pargas i en ojämlik situation jämte det övriga landet. 
 
 
Undertecknade yrkar att staden omgående utnyttjar alla tillbudsstående medel 
och kanaler för att avskaffa broavgifter i Pargas som inverkar menligt på de lokala 
företagens möjligheter att konkurrera om entreprenader utanför staden. 
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